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Rada kraje souhlasila s poskytnutím bezúročné peněžité zápůjčky ve výši 15 miliónů Kč pro
Nemocnici s poliklinikou Česká Lípa, a.s., na předfinancování projektu „Zateplení
vybraných objektů Nemocnice s poliklinikou Česká Lípa, a.s.“ s termínem splatnosti vratky
Libereckému kraji do 10. prosince 2014.

Návrh musí schválit Zastupitelstvo LK na jednání 23. září.

 

„S ohledem na mimořádně příznivé počasí probíhala výstavba v rámci uvedené investiční akce i v
zimních měsících přelomu roku 2013 a 2014 a od té doby jsou trvale platby opožděny za fakturami za
provedenou práci, neboť žádná ze zúčastněných stran toto nepředpokládala,“ vysvětlila potřebu
půjčky náměstkyně hejtmana Zuzana Kocumová.

„Pro nemocnici je podstatné, aby mohla své faktury a závazky splácet v termínech, tím má výrazně
vylepšenou pozici např. pro vyjednávání s dodavateli. Proto jsme odsouhlasili tuto zápůjčku, která
bude sloužit k překlenutí doby do vyplacení částek určených Státním fondem životního prostředí a
Ministerstvem životního prostředí a nemocnici pomůže s cash flow,“ doplnila.

 

Liberecký kraj poskytl na projekt celkem 72.740.000 Kč, současně však došlo k navýšení ceny
projektu o tzv. vícepráce o 6.535.408 Kč (dodatky ke smlouvě mezi NsP a spol. CL - EVANS, -
žaluziový a roletový systém, spádování střechy, zateplení balkónů, vstupní systémy).

 

Dalšími body, které včerejší radou neprošly v původní variantě usnesení, jsou Záměr



profinancování nepředpokládaných výdajů projektu „Zateplení vybraných objektů NsP
Česká Lípa“ a Záměr poskytnutí dotace na projekt „Zlepšení zdravotnické péče v regionu
prostřednictvím modernizace rentgenového vybavení NsP ČL“.

Původní usnesení ve znění, že rada s profinancováním a poskytnutím dotace souhlasí a ukládá
ekonomickému náměstkovi tyto finance najít v rozpočtu Libereckého kraje, neprošlo v poměru
7:2. Naopak v poměru 7:2 bylo přijato upravené usnesení, které ukládá tyto finance najít
v resortu zdravotnictví zodpovědné radní Zuzaně Kocumové.

 

„Kolegy jsem upozorňovala, že to není reálné. V rozpočtu resortu nemáme žádné „černé fondy“,
skryté rezervy. Největší částkou je příspěvek pro ZZS LK, ze kterého pan hejtman navrhoval, ať
potřebné finance stáhneme. To ale nepřipadá v úvahu. Snížení ročního příspěvku o 20 mil. oproti
loňskému roku považuji za maximum, čeho jsme schopni při zachování kvality a rozsahu služeb
dosáhnout. Proto přijaté znění usnesení považuji v podstatě za zamítnutí žádosti NsP ČL,“ uvedla
Zuzana Kocumová.

 

Finance na spolufinancování projektu modernizace rentgenového vybavení přitom měly
původně jít z prodeje majetku, který se ale neuskutečnil. Finance na vícepráce se nemocnice
pokusí najít prodejem zbytného majetku.

 

„Myslím, že srozumitelnější by bylo přímé zamítnutí žádostí. Takto je to jen oddálení, protože
kolegové musí vědět, že pro žádný resort není reálné, aby v polovině roku „někde“ našel téměř 10
mil. Kč“, dodala Kocumová.

Hejtman tvrzení své náměstkyně, že navrhoval snížení příspěvku pro ZZS LK, odmítl.

„Žádost například nebyla projednána s ekonomickým náměstkem Markem Pieterem,“ dodal.

Viz také: http://www.youtube.com/watch?v=IuqZ9uy7MTk&feature=youtu.be
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